
(dit document zonder persoonsgegevenns; kon de Bio.norm pdf's met pers. gegevens zelf niet meer 
weggooien; doet u dit s.v.p)

Aan wie dit aangaat

 

betreft 

voorbereiding en 'uitrol' 5G 'strooivelden' en 'sateliet-tapijt', en 

onderzoek naar een biologisch adequaat paradigma en norm.

 

Ondanks alle waarschuwingen voor 5G van burgers en van stralingsbewuste organisaties gaat u (als 
inmiddels demissionair kabinet) toch door met de voorbereidingen voor de uitrol van 5G. Dit ondanks 
het feit dat de effecten op de gezondheid en schade aan de biosfeer van 5G strooivelden (en satellieten!) 
niet zijn onderzocht en dat de onschadelijkheid van 5G niet is aangetoond. En ook ondanks het feit dat 
wetenschappers wereldwijd waarschuwen voor de mogelijk ernstige gezondheidseffecten van 5G. 
Ondanks ook de waarschuwing in het Advies van de Gezondheidsraad (GR) over 5G. In dit Advies staat 
dat de commissie geen antwoord kan geven op de vraag of blootstelling aan de 5G-frequenties 
gezondheidsrisico’s oplevert. De commissie merkt op niet te hebben kunnen onderzoeken bij welke 
niveaus gezondheidsschade optreedt en of er wellicht een drempelwaarde is gezien vanuit een 
biologisch paradigma, waaronder geen schade optreedt.

 

VERZOEK

De GR adviseert op basis van de waarschuwingen en het biologisch onderzoek terecht voorzorg, maar 
laat tegelijkertijd wel ruimte voor de 3,5 GHz band. Dit laatste volgens de GR omdat de lagere 
frequenties al jaren in gebruik zijn zonder bewezen gezondheidsschade. De GR gaat er daarmee volledig 
aan voorbij dat er wereldwijd miljoenen mensen zijn die gezondheidsklachten ervaren bij de huidige 
lagere frequenties. Echte voorzorg betekent daarom minimaal een pas op de plaats en zeker niet het 
treffen van voorbereidingen voor het in gebruik nemen van de 3,5 GHz band voor 5G.

Ik verzoek u om deze kwestie eerst verder te biologisch onderzoeken, en in afwachting daarvan de 
voorbereidingen voor, en de uitrol van 5G in Nederland te onderbreken

Ook verzoek ik u, om de wereldwijde 'uitrol' van 5G te helpen stoppen met de hulp van de Raad van 
Europa, en de Verenigde Naties.

AANBEVELING

Bovendien, vrijwel alle communicatie KAN efficiënter en onschadelijk VIA EEN DRAAD, met waar echt 
nodig, lokale 'hotspots' ;

Op die manier kan de straling teruggebracht worden onder de biologische norm van het Bio-initiatief, 
van max. 0.6 V/m

Ook 'Fixed Wireless Access' kan efficiënt en snel via kabel en glasvezel.



Gebruik overal waar mogelijk kabels, en tele-verbindingen, MAAR GEEN -hoogfrequente- STROOIVELDEN 
MEER; door te onderzoeken via stralingsarm ontwerpen kan blijken, dat vrijwel alle straling  eigenlijk 
overbodig is en zelfs inefficient..

Dank u,

met de meeste hoogachting,

 

N.N.


